
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Styrelsemöte Tjurkö intresseförening 2019-03-05 
 

 

1. Mötets öppnande: 

 -  Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

    Närvarande:  Hans Rickler, Peter Georgio, Emil Lillebrunner, 

    Ulla Georgio, Agneta Hansson, Pia Eriksson, Alf Persson. 

 

2. Val av justerare: 

 

          -  Pia Mostberg-Eriksson 

 

3. Föregående mötesprotokoll:  

 

           -  Föregående mötets protokoll lästes upp och godkändes samt lades till handlingarna.  

 

4. Rapporter och skrivelser 

  

-  Agneta talat med Mikael Virbrant på telefon men inte fått något riktigt besked angående  

   taggtråden. Vi fortsätter ärendet med att Emil Lillebrunner ringer K-na kommun 

   för att få vidare info om arrendet på berörd fastighet. 

- Hjärtstartare är inköpt från K-na Truckförarutbildning. Sex personer har gått utbildning hos  

   företaget. Några av dessa personer ska vidareutbilda fler som vill lära sig använda  

   hjärtstartaren. Hjärtstartaren ska finnas i TIF:s lokal, men sommarmånaderna på campingen  

   Hägnan. 

-  Peter o Alf varit på Skärgårdsrådet där det bl.a. upplystes om att Trafikverket ska ta över  

   ansvaret för gatlyset på ön. Vi får väl se vad det innebär i framtiden. 

  

5.     Kassörens rapport: 

 

             -  Kassören var ej närvarande p.g.a sjukdom men meddelar att ekonomin är god. 

 

Aktiviteter: 

6.          -    Arbetsdag blir den 4 maj kl. 10.00-14.00 vid bra väder planeras att bjuda på grillad korv, 

                   hoppas på god tillslutning och att vi får mycket arbete utfört. 

 

7.                 Övrigt. 

             -   Beslut togs att Emil ska kolla med Länsförsäkringar om brandsläckare och brandfiltar. 

                 Ulla talat med Bo Gårnedal om kyrkan, och enl. honom finns ett nytt anbud ang.    

                 reperationen av kyrkan. Deras mening är att kyrkan ska repareras vi får väl vänta och se när  

                 det kan börja. 

 

8.                     Nästa möte. 

                   

              -  Nästa möte är 2 april 2019 kl. 18.00 

 

9. Avslutning: 

 

                Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Ulla Georgio    Pia Mostberg Eriksson 


